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Dear colleagues at Turenscape and the family of Professor Yu Kongjian, 

We were deeply shocked and profoundly saddened to learn of the sudden passing of our close 

partner and dear friend, Professor Yu Kongjian. On behalf of ourselves and MCA, we extend our 

heartfelt condolences and deepest sympathy, and kindly ask you to convey our sorrow and 

remembrance to his family. 

Professor Yu was not only a brilliant collaborator but also a trusted friend over many years. His 

extraordinary professional wisdom, rigorous dedication, and genuine character laid a strong 

foundation for our cooperation. We were continually inspired by his optimism, integrity, and 

boundless passion for his work. His passing is an immeasurable loss to us all. 

In this time of grief, we cannot begin to imagine the pain you are enduring. Please take care of 

yourselves and know that our thoughts and prayers are with you. Words cannot ease such a 

sudden and profound loss, but we share in your sorrow and stand beside you in spirit. Should 

there be any way we can support you now or in the future, please do not hesitate to let us know. 

Though he is gone, his legacy remains. Professor Yu will live forever in our hearts; his outstanding 

contributions to global landscape design and to the sustainable development of human 

environments will be remembered always. His vision and spirit will continue to guide us forward. 

With deepest sympathy, 

May Professor Yu rest in peace. We will always cherish his memory. 

Sincerely, 

Mario Cucinella 

Liu Lin 

MCA team 

25/09/2025 
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尊敬的土人设计全体同仁和俞孔坚先生的家人： 

惊悉我们的亲密合作伙伴与挚友俞孔坚先生不幸因突发事故离世，我们感到无比震惊与万分悲痛。

在此我们怀着沉痛的心情，谨以个人和MCA的名义致以最诚挚的慰问和最沉痛的哀悼，并恳请转达

我们对俞孔坚先生的深切怀念与不舍。 

俞孔坚先生不仅是一位才华横溢的伙伴，更是我们多年来值得信赖的挚友。他非凡的专业智慧、严

谨的工作态度和真诚的为人，为我们双方的合作奠定了坚实根基。与他合作的岁月里，我们始终为

他乐观的精神、正直的品格和对事业的无限热忱所感染。他的离去，对我们所有人都是一个无法估

量的损失。 

在此艰难时刻，我们无法想象你们正承受着怎样的哀痛。但请务必节哀顺变，保重身体。我们深知，

任何言语都无法抚平这突如其来的巨大创伤，但请相信，我们与你们同感悲伤。 

如果在此过程中和今后有任何需要，请务必告知。我们定当竭尽全力，提供一切必要的支持与帮助。 

斯人已逝，风范长存。  

俞孔坚先生将永远活在我们心中；他为全球景观设计和人类环境的可持续发展作出的卓越贡献将永

远被铭记；他的宝贵精神财富给予我们无限力量，指引我们继续砥砺前行。 

再次致以最深切的哀思！ 

愿俞孔坚先生安息。我们将永远怀念他！ 

此致， 

敬礼！ 

Mario Cucinella 

刘琳 

谨代表MCA全体员工 

2025年9月25日 




